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ANUNCI D’APROVACIÓ DEFINITIVA DEL 
DOCUMENT PER A LA MODIFICACIÓ DE 
L’ANNEX DE L’ESTUDI DE DETALL DE LA 
URBANITZACIÓ DE “LA PLANA DE L’AN-
DREU” DE SANT VICENÇ DE MONTALT
El Ple de la Corporació, en sessió ordinària 
celebrada el dia 28/01/2025, va adoptar, 
entre d’altres, els acords següents, a reser-
va de la redacció que resulti de l’aprovació 
de l’Acta:
“Primer. Aprovar definitivament la modifi-
cació de l’Annex de l’Estudi de detall de la 
Urbanització «La Plana de l’Andreu» de Sant 
Vicenç de Montalt, redactada per l’arquitecte 
tècnic Francesc Manuel Alarcón Moreno i 
promoguda pel Sr. Pep Anton Llasera Alsina.
Segon. La suspensió de l’atorgament de 
llicències urbanístiques de parcel·lació de 
terrenys, d’edificació i d’enderroc en l’àmbit 
de la modificació de l’Annex de l’Estudi de 
Detall de referència, acordada en la resolució 
d’aprovació inicial, s’entendrà aixecada des 
del moment de la publicació i consegüent 
entrada en vigor de la modificació.
Tercer. Publicar el present acord en el But-
lletí Oficial de la Província de Barcelona, a 
l’efecte de la seva executivitat, en el web 
municipal d’aquest Ajuntament, així com en 
un dels diaris de premsa periòdica de més 
divulgació de la província, i garantir l’accés 
telemàtic al contingut íntegre de l’instrument 
de planejament aprovat.
Quart. Notificar el present acord als propie-
taris dels terrenys inclosos en l’àmbit d’ac-
tuació.
Cinquè. Trametre un exemplar del document 
aprovat definitivament i una còpia de l’ex-
pedient administratiu complet, degudament 
diligenciats, a la Comissió Territorial d’Urba-
nisme de l’Arc Metropolità de Barcelona per 
al seu degut coneixement.”
L’instrument de planejament aprovat figura 
publicat al web municipal.
Contra aquest acord, que es refereix a una 
disposició administrativa de caràcter general, 
es pot interposar recurs contenciós adminis-
tratiu davant la Sala Contenciosa Administra-
tiva del Tribunal Superior de Justícia de Cata-
lunya en el termini de dos mesos comptat des 
de l’endemà de la notificació o la publicació 
en el Butlletí Oficial de la Província, de con-
formitat amb el que preveuen l’article 112.3 
de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del proce-
diment administratiu comú i de les adminis-
tracions públiques, i els articles 8, 10, 25 i 46 
de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, reguladora 
de la jurisdicció contenciosa administrativa, 
sens perjudici que pugueu exercitar, si escau, 
qualsevol altre recurs que cregueu procedent.
Sant Vicenç de Montalt, 4 de febrer de 2025.
L’alcalde, Javier Sandoval Carrillo

Ajuntament de
Sant Vicenç de Montalt

135152-1291536Q

El govern vol donar una
empenta decisiva al cotxe
elèctric i és per això que
mobilitzarà en els prò-
xims cinc anys més de
1.400 milions d’euros
–tant en recursos públics
com privats– per aconse-
guir que la quota de cotxes
endollats passi del 14% ac-
tual al 40%. Doblar el des-
plegament actual d’esta-
cions i punts de càrrega
–amb 9.000 estacions pú-
bliques més i la complici-
tat del sector privat per ar-
ribar a les 45.000– serà
una de les mesures que ho
permetran, segons el pla
d’impuls al vehicle elèctric
2025-2030 presentat
ahir, a banda de crèdits
tous perquè autònoms i
empreses renovin la seva
flota i l’electrificació del
90% del parc automobilís-
tic de la Generalitat. “Per
descarbonitzar el sector
de la mobilitat, la solució
es diu vehicle elèctric, no
hi ha marxa enrere”, va as-
segurar el president Salva-
dor Illa en l’acte de presen-
tació del programa, en què
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Crèdits i més
xarxa per
electrificar el
40% dels cotxes

van ser presents represen-
tants de la indústria com
el conseller delegat de
Seat, Wayne Griffiths, in-
forma l’ACN.

El pla que aprovarà avui
el Consell Executiu inclou
20 mesures que tenen
com a objectiu posar fi a
les barreres actuals per
adquirir vehicles elèctrics
–el preu, el punts de recàr-
rega i l’autonomia– i a l’es-
tancament de les vendes.
Promet incentius econò-
mics i polítiques de pro-
moció, coordinació entre
l’administració, el sector
privat i altres “agents
clau”, bonificacions en les
autopistes de peatge i
campanyes de sensibilit-
zació, però fa especial èm-
fasi en la necessitat de des-
plegar la xarxa de recàrre-
ga a tot el territori.

Més punts i més fàcil
Per complir les directius
europees, Catalunya hau-
rà de tenir 45.000 punts
de recàrrega d’aquí a cinc
anys, 9.000 dels quals se-
ran desenvolupats per la
Generalitat, segons
l’anunci fet ahir, amb una
inversió de 150 milions

d’euros. El govern ha en-
carregat a l’empresa públi-
ca L’Energètica la coordi-
nació del desplegament de
la xarxa d’estacions de re-
càrrega de la Generalitat:
4.000 estacions se situa-
ran en edificis públics amb
accés als ciutadans i 5.000
en espais de la Generalitat
per alimentar la flota prò-
pia. Primer es col·locaran
en pàrquings d’edificis pú-
blics i llocs d’accés general
com universitats i hospi-
tals, però més endavant
també en zones no tan
transitades i també allà on
no en desplegui el sector
privat. “No es tracta no-
més de posar punts de re-

càrrega allà on són rendi-
bles, a les zones metropoli-
tanes, es tracta d’abastar
tot el territori”, va deixar
clar el president de la Ge-
neralitat destacant que el
govern es compromet a
elaborar un sistema de pa-
gament molt fàcil, equipa-
rable al que hi ha a les ben-
zineres.

A banda de desplegar la
xarxa pública, el govern es
compromet a impulsar la
instal·lació de punts de re-
càrrega privats per arribar
als 45.000 necessaris per
complir el full de ruta de la
UE. El programa també
estableix que l’ICF conce-
dirà, a partir de l’any que

ve, 440 milions d’euros en
crèdits tous per afavorir
que autònoms, microem-
preses i pimes adquireixin
cotxes i furgonetes elèc-
trics o híbrids. El pla vol
aconseguir que al 2030
Catalunya matriculi
30.000 motocicletes elèc-
triques, 120.000 cotxes
elèctrics purs i 30.000
d’híbrids. Actualment, a
Catalunya circulen
80.000 vehicles verds i el
20% dels cotxes elèctrics
produïts a l’Estat espanyol
surten de fàbriques cata-
lanes. El sector dona feina
a 35.000 persones i factu-
ra 14.700 milions d’eu-
ros. ■

Punt de recàrrega de vehicles elèctrics en un pàrquing de Mataró ■ ELENA FERRAN

El president del Banc Sa-
badell, Josep Oliu, consi-
dera que l’opa del BBVA
infravalora l’entitat cata-
lana. Així ho va assegurar
ahir en la tradicional com-
pareixença sobre perspec-
tives econòmiques per al
2025 a la Cambra de Co-
merç de Sabadell, acom-
panyat pel seu president,
Ramon Alberich, i amb la
presència de l’alcaldessa,
Marta Farrés. Oliu va des-
tacar que el Sabadell se
sent fort, amb l’aval dels
números presentats, amb
uns guanys rècord de
1.827 milions d’euros du-
rant el 2024. Va recoma-
nar als accionistes que “no
escoltin només els cants
de sirena” i tinguin en
compte els resultats.
"Com més sòlids estiguem
nosaltres, més podem
mostrar als accionistes
que el valor que avui ens
estan oferint és un valor
que infravalora el Banc de
Sabadell", va dir. ■

Oliu considera
que l’oferta del
BBVA infravalora
el Banc Sabadell
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La construcció
d’habitatges cau a
Barcelona
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La construcció d’habitat-
ges d’obra nova el 2024 va
caure un 10,8% a Barcelo-
na respecte a l’any ante-
rior, però va créixer un
8,2% al conjunt de Catalu-
nya i va arribar als 15.604
habitatges, segons l’estudi
de l’oferta d’habitatge de
nova construcció que va
presentar ahir l’Associació
de Promotors de Catalu-
nya (APCE). A Barcelona,
es va iniciar la construcció
de 1.151 habitatges, 140
menys que l’any anterior.
Els promotors culpen di-
rectament l’impacte de la
reserva del 30% per fer ha-
bitatge protegit a la capital
catalana i reclamen a Coll-
boni que es posi “les piles”
amb la modificació. ■

26.000 immigrants afectats per
la dana seran regularitzats

David Portabella
MADRID

Els immigrants afectats
per la dana que el 29 d’oc-
tubre va colpejar el País
Valencià amb 218 morts i
80 municipis danyats se-
ran regularitzats per posar
fi a la incertesa que els
acompanya des de fa cent
dies. El Consell de Minis-
tres aprova avui un paquet
de mesures amb la conces-
sió d’una “autorització de
residència per circums-
tàncies excepcionals so-
brevingudes” a 26.000 es-
trangers i familiars seus
amb el domicili en algun
dels pobles danyats entre
el 28 d’octubre i el 4 de no-
vembre del 2024 i que no
fossin titulars d’una auto-
rització de residència.

La regularització impul-
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sada pel Ministeri de Mi-
gracions d’Elma Saiz té vi-
gència d’un any i és per re-
sidir i treballar a l’Estat es-
panyol. Les sol·licituds han
de ser presentades en un
termini màxim de tres me-
sos des de la seva vigència i,
quan caduquin, els sol·lici-
tants poden demanar el
pas a un supòsit d’autorit-
zació ja previst en el regla-
ment d’estrangeria. En el
cas dels familiars estran-
gers de morts per la dana,
l’autorització té una vigèn-
cia de cinc anys. A més, es
renoven automàticament
les autoritzacions d’estada
per estudis o residència o
treball que expirin entre el
30 de juliol del 2024 i l’1
d’abril del 2025. Les poten-
cials persones beneficià-
ries de tot el paquet s’ele-
ven a 98.000. ■

Presenten el corpus de la llengua
de signes catalana
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L’Institut d’Estudis Cata-
lans (IEC) va presentar
ahir el projecte Corpus de
la llengua de signes cata-
lana (LSC), que aporta les
bases per a l’estandardit-
zació de la llengua. En de-
claracions que va recollir
l’agència ACN, Teresa Ca-
bré, presidenta de l’IEC, va
assenyalar que “hi ha d’ha-
ver una fixació referencial
i que no s’ha de basar en
unes decisions preses de
dalt cap baix, sinó a partir
d’un estàndard d’allò que
ja es fa servir”. El conseller
de Política Lingüística,
Francesc Xavier Vila, va
manifestar que la llengua
de signes catalana té rep-
tes en diversos àmbits i el
corpus ofereix “una eina
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útil” per a la recerca teòri-
ca alhora que permetrà si-
tuar la recerca amb llen-
gua de signes catalana en
igualtat amb altres llen-
gües de signes d’altres
llocs. “El corpus serà un
punt de referència per la
creació de diccionaris o de
bases de dades”, hi va afe-
gir Vila. Albert R. Casellas,
president de la Federació
de Persones Sordes de Ca-
talunya (Fesoca), va re-
cordar que fa quinze anys
que es va reconèixer la
LSC i “no s’ha avançat gai-
re ràpid”. “Hem anat molt
lents pel que fa l’accessibi-
litat des d’un punt de vista
transversal degut que no
hi havia pressupostos i
han anat desapareixent
les oportunitats de partici-
pació de les persones sor-
des”, hi va afegir. ■


